
Protokoll nr 5, styrelsemöte 2016-06-05, Paragraf 50 - 58. 
 
Närvarande (* ej närvarande)  
Ove Johansson ordf.                      Kenneth Wisén    
Stig Andersson *                               Mats Gustafsson   
Lennart Henriksson                      Romano Percat suppliant    
Heimo Käki                      Bertil Svensson Suppliant 
Kurt Larsson 
  
§ 50 Mötets öppnande  
        Ordf. Ove Johansson hälsade de närvarande välkomna och förklarade    
        mötet öppnat  
 
§ 51 Godkännande av dagordning.  
         Dagordningen godkändes.  
 
§ 52 Val av protokolljusterare  
         Att justera protokollet valdes Bertil Svensson 
 
§ 53 Föregående mötesprotokoll  
         Föregående mötesprotokoll godkändes efter justering av Henning 
         Christensens namn i § 47 och lades till handlingarna.  
 
§ 54 Rapporter  
 
        a) Ekonomi 
        Ser fortfarande bra ut. 
 
        b) Medlemmar  
        Antal medlemmar för närvarande 587st.  
 
        c) Hallunderhåll 
        Målningsarbetet är på gång. 
 
         d) Banunderhåll  
         Bankommittén har tagit fram riktlinjer för underhåll av banorna.  
         (se bilaga) 
         Bankommittén består av följande personer:  
         Kurt Larsson, Ebbe Andersson, Kurt Svensson, Gunne Haraldsson,  
         Eie Eliasson. 



 
         e) Seriespel  
         Fungerar bra  
 
         f) Tävlingar  
         Trippeltävlingen som skulle genomföras i samband med öppet hus fick 
         ställas in på grund av för få lag som anmält sig.  
 
         g) Lotteri  
         Fungerar bra  
 
         h) Uthyrning  
         Fungerar bra  
 
         i) Sponsring  
         Inget nytt för närvarande 
 
         j) Servering  
         Fungerar Bra 
 
         k) Samrådsgruppen  
         Fanns inget     
 
         l) Övriga rapporter  
         Styrelsen kommer att överväga om vi skall ha fler öppet hus dagar  
         eftersom intresset var dåligt detta året. 
 
§ 55 Sommarens och höstens verksamhet.  

        10 – 11/6 Landslagskval Veteran Finalspel 
        29/7 Falkens veteranfyrling V55 
        3/9 Falkens Septemberträff V55 
        24/9 BK Tullbrons hösträff V 60 
        1/10 Falkens hösträff V60 
        21 – 22/10 Falkens Dam helg 
        12/11 Falkens novembermix V60 
 
§ 56 Övriga frågor  
        Efter diskussioner så fick Lennart Henriksson i uppdrag att se över om det 
        finns soffor som kunde vara lämpliga att ha utomhus. 
 



        De plaststolar som finns kan man inte använda på grusunderlag av  
        säkerhetsskäl. 
     
        Styrelsen riktar ett stort och hjärtligt tack till Per Stenström på SIA glass 
        för all glass som han har skänkt till Boulealliansen.  
         
§ 57 Nästa möte  
        Måndagen den 14 augusti kl. 09.00  
 
 
§ 58 Avslutning  
        Ordföranden Ove Johansson tackade de närvarande och förklarade mötet  
        avslutat.  
 
 
 
Vid protokollet                               Justeras  
 
 
 
Heimo Käki         Ove Johansson                              Bertil Svensson     

       Ordförande 
 


